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Goirle, 05-04-2023 
 
Leden van de gemeenteraad Goirle, 
 
Aan uw raad is door het College van B&W een voorstel voorgelegd over de toekomstige invulling van 
het Jan van Besouwhuis. Ik verzoek u dringend om niet akkoord te gaan met dit voorstel. 
 
Het advies vanuit het Jan van Besouw, om het maatschappelijk gebruik van het gebouw uit te breiden, 
door ook maatschappelijke instanties/loketten hier te huisvesten , vind ik een heel goed plan. 
 
Wat is Goirle zonder het Jan van Besouw? Het is het hart van ons dorp. De plek waar we samen kunnen 
komen, waar de cultuur zijn plek heeft, en waar in de toekomst mogelijk ook andere publieksfuncties 
een onderkomen kunnen krijgen. 
 
We hebben een prachtig pand in Goirle. Het ligt het meest voor de hand om dit te blijven benutten 
voor sociale, maatschappelijke en culturele doeleinden. In het verleden heeft de raad zijn nek 
uitgestoken om dit mogelijk te maken. En met succes, want veel mensen gaan daar wekelijks naar toe 
om te biljarten of te schilderen of naar een voorstelling te gaan of simpelweg om elkaar te ontmoeten. 
 
Zelf geef ik al jaren muziekles in het Jan van Besouw en vind het belangrijk dat er een plek blijft voor al 
die prachtige culturele en sociale activiteiten. 
 
Het belang ervan voor een gemeenschap is niet in woorden uit te drukken. Jammer genoeg was het 
voor mij niet mogelijk om, ivm werkzaamheden elders, er de 4 de april te zijn maar wil langs deze weg 
laten weten dat ik absoluut tegen verkoop ben! Investeer in mensen, op de lange termijn zal dat ook 
op allerlei vlakken kostenbesparend zijn. 
 
Ik zie op les kinderen die in het muziek maken een uitlaatklep vinden en daardoor beter in hun vel 
zitten. Ik zie koren waarin mensen betrokken met elkaar zijn, zich verbinden. Dat is niet in geld uit te 
drukken, maar zo essentieel voor een gezonde en goede gemeenschapszin! 
 
Kortom: ik verzoek de raad om eerst het maatschappelijk gebruik van het Jan van Besouwhuis op 
haalbaarheid te laten onderzoeken!!!, alvorens er aan te denken om onze kroonjuwelen te verkopen. 
 
Met vriendelijke groet 
 
Muziekdocent Plan C 


